
 
 

Kommunfullmäktige i Askersund 
Interpellation till kommunstyrelsens ordf Caroline Dieker (eller annan lämplig person) 

I en artikel i Aktuell Hållbarhet står att en återvinningsanläggning för hård plast startar i Skåne, och 
kommuner uppmanas att öka insamlingen. Se länk och kopierad text: 

https://www.aktuellhallbarhet.se/alla-nyheter/debatt/nu-kan-vi-atervinna-hardplast-utoka-
insamlingen-kommuner/ 

”Nu kan vi återvinna hårdplast – utöka 
insamlingen, kommuner!” 
Föör att vaår nya anlaöggning ska kunna bidra till att ööka plastaåtervinningen behööver 
kömmuninvaånarna faå öökad mööjlighet att laömna haårdplast till aåtervinning – öch föör det kraövs 
kömmunala beslut, skriver Jönny Wehrnlund, affaörsömraådeschef plast öch Sara Davidssön, 
haållbarhetsdirektöör paå Stena Recycling. 
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Interpellation 

Fråga till Askersunds kommun 

1. I Skåne har man nu en anläggning för att återvinna hårdplast. (Se länk) 
Vart tar hårdplasten från återvinningsstationen i Askersund vägen i 
dagsläget? Är det till återvinning eller förbränning? Annat? 
 

2. I Motala finns en anläggning för att sortera återvunnen mjuk plast, t ex 
förpackningar av olika slag. I media sägs att väldigt mycket plast från 
återvinningsstationer bränns eller exporteras någonstans. Vart tar 
askersundarnas sorterade mjukplast på återvinningsstationen vägen idag 
och blir den plasten återvunnen som tanken med återvinning är?  
 

3. Vilka planer finns om fastighetsnära sortering, nu när kommunerna får 
ansvaret?  
 

Elisabeth Lennartsson, Socialdemokraterna Askersund 

https://www.aktuellhallbarhet.se/alla-nyheter/debatt/nu-kan-vi-atervinna-hardplast-utoka-insamlingen-kommuner/
https://www.aktuellhallbarhet.se/alla-nyheter/debatt/nu-kan-vi-atervinna-hardplast-utoka-insamlingen-kommuner/

	”Nu kan vi återvinna hårdplast – utöka insamlingen, kommuner!”

